
 
 

 
 

Zápis z jednání PR komise ČSJ ze dne 14. 11. 2023 
 
Přes teamsy: Martin Soušek, Eva Skořepová, Pavel Winkler, Klára Houšková, Kateřina Šlechtická, Jitka 
Tkadlecová 
Hosté: za VV Štěpán Novotný, za KK Johan Hirnšal 
 

Program:  
 
1) PR manažerka připravila společně s Martinem Souškem návrh rozpočtu PR na rok 2024. 
PR komise s návrhem souhlasí, návrh je přílohou tohoto zápisu. 
Jitka Tkadlecová upozornila na to, že celková výše rozpočtu PR na rok 2024 je stejná jako v roce 2022, 
přestože v uplynulých dvou letech dosáhla roční míra inflace přibližně 15 %. Proto je potřeba nastavit cíle a 
očekávání výsledků práce PR komise úměrně rozpočtu. 
 
2) Klára Houšková zjistila možnosti u účtů ČSJ na Facebooku a Instagramu ČSJ připojit značku „Oficiální“ – 
je to placené, PR komise to vyhodnotila jako zbytečné. 
 
3) OH Festival jezero Most  
Memorandum s ČOV je na podepsání u předsedy ČSJ.   
Klára Houšková podala informaci, že třída RS500 chce v rámci festivalu pořádat závod. PR komise 
doporučuje zástupcům třídy RS500, aby se s požadavkem obrátili přímo na Baník Most.  
 
4) Jachtař roku 2023  
Hlasování proběhlo, vyhlášení bude 25. 11. 2023 v Brně v Autocentru Pokorný jako vloni. Dopoledne 
proběhnou fyzické testy SPS a SCM, teambuildingové setkání všech reprezentantů od RD až po SpS bude 
odpoledne také v Autocentru Pokorný. Zároveň proběhne focení všech reprezentantů do profilů na web. 
 
5) Profil na Linkedin – PR manažerka společně s Pavlem Winklerem založili profil ČSJ. První příspěvek se 
týkal SSL Gold Cupu, následovat budou příspěvky k Jachtaři roku a MSJ v Brazílii. Další příspěvky v roce 
2024.  
 
6) Akce do konce roku 2023 
PR manažerka informovala, že do konce roku 2023 se zaměří zejména na následující akce: 
Jachtař roku 2023 
MSJ Brazílie 
 
7) PR komise prosí VV, aby přidal na stránky ČSJ jako členku PR komise Jitku Tkadlecovou. Jitka již je 
členkou Jachtklubu Toušeň (1214-0130), v PR komisi pracuje již mnoho let, jen ji jako nečlenku ČSJ nebylo 
možné přidat. 



 
 

 
 

8) Jak prodávat práci PR jachtařské veřejnosti 
Jitka Tkadlecová navrhla, aby si všichni členové PR komise do příští schůzky rozmysleli, jakým způsobem 
lépe prezentovat široké jachtařské veřejnosti naši práci, aby byla její hodnota pro všechny srozumitelná a 
jasná. Tomuto bodu se budeme věnovat příště. 
 
Příští schůzka PR komise bude v úterý 9. ledna v 15.00 přes Teamsy. 
Zápis zhotovila: Eva Skořepová 


